

愛是…是愛

swing bedroom pop 08 Feb, 2025

心跳聲在夜裡迴響 堅守愛的純粹光芒 兩個靈魂在時間中糾纏在一起 愛很簡單 愛很好

我們在星空下歡笑 迷失在彼此的眼神裡 耳語變成旋律 愛情就像微風一樣簡單

愛很簡單愛就是愛 像破舊的手套一樣適合我們 抱緊我我永遠不會厭倦 愛是永不熄滅的火

夢想編織在我們手中 在仙境中翩翩起舞 當你微笑時,世界都被點燃 愛是簡單純粹的快樂

經歷風雨和下雨天 在你的眼裡我找到了我的路 手牽手,我們奮發向上 愛很簡單愛就是愛

愛很簡單愛就是愛 像破舊的手套一樣適合我們 抱緊我我永遠不會厭倦 愛是永不熄滅的火 Love is ...is Love G

Heartbeat echoes in the night Hold on to the pure light of love Two souls entangled in time Love is simple, love is very good

We laugh under the stars
Lost in each other's eyes
Whispers become melody
Love is as simple as the breeze

Love is simple, love is love Fits us like a worn out glove Hold me tight I'll never get tired of it Love is a fire that never goes out

Dreams are woven in our hands dancing in wonderland When you smile, the world lights up Love is simple and pure happiness

Through storms and rainy days In your eyes I found my way Hand in hand, we work hard Love is simple, love is love

Love is simple, love is love Fits us like a worn out glove Hold me tight I'll never get tired of it Love is a fire that never goes out